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Abstract (en)
[origin: ES8504035A1] The invention relates to a suspended motorized vehicle traveling on a line consisting, in its straight sections, of rails placed
on track cables held by suspender cables tied to main cables and comprising, for the curved sections, rigid shapes supported by brackets or
crossbeams making it possible to change the direction of the vehicles. The invention proposes mounting of wheel sets supported independently of
one another, comprising load equalizing bars, and independent motorizing of the wheels.

Abstract (fr)
L'invention concerne un véhicule motorisé suspendu roulant sur une voie (2) constituée dans ses tronçons rectilignes de rails posés sur des câbles
de roulement (15) maintenus par des brins (4) pendus à des câbles porteurs (3) et comportant, pour les tronçons de voie en courbe, des profilés
rigides (7) supportés par des potences, respectivement des portiques (6) permettant le changement de direction des véhicules. L'invention propose
le montage de trains de roues (48) supportées indépendamment les unes des autres, comportant des balanciers (12) d'équilibrage de la charge,
ainsi qu'une motorisation (43) indépendante des roues.
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